
Indieners: Democraten Voerendaal, CDA en PvdA

Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal

Voerendaal, 13 mei 2021

Onderwerp: ·Wijngoed Sint Martinus/Langeberg en het pop up restaurant

Op 3 december 2020 is een raadsinformatieavond geweest, inzake de ontwikkelingen van Wijngoed Sint 
Martinus/Langeberg waarbij een aantal toezeggingen zijn gedaan. Deze toezeggingen hebben op 10 
december 2020 geleid tot een door een meerderheid van de raad aangenomen motie. Op 4 maart 2021 
hebben we als raad een RIB ontvangen over de voortgang en stand van zaken op dat moment en op 24 
maart jl. zou er een vervolg plaatsvinden, middels een dialoog, zoals afgesproken in de motie.
Wij hebben met een afvaardiging van een aantal raadsfracties recent, op uitnodiging van een 
vertegenwoordiging van de bewoners van het gehucht Fromberg en een 2-tal organisaties, een gesprek 
gehad over de toekomstplannen van het  Wijngoed Sint Martinus/Langeberg.

Bovenstaande heeft geleid tot de navolgende schriftelijke vragen over Wijngoed Sint Martinus/Langeberg:

1. Wat is de status van de huidige plannen, naar aanleiding van de raadsinformatieavond op 3 
december 2020? 

2. Hoe vorderen de gesprekken (dialoog) tussen de ondernemer(s) en buurtbewoners, waarbij de 
gemeente een faciliterende rol zou innemen? 

3. Op 3 december 2020 is inzake de dialoog ook afgesproken dat er een afvaardiging van de 
gemeenteraad betrokken zou worden bij de dialoog en dit is ook zo verwoord in de motie. Waarom 
is de raad daar niet bij betrokken?

4. Wat is de status van de tijdelijke vergunning van de zeecontainers?  
5. Er zijn signalen en eigen constateringen, dat deze nog steeds niet zijn geplaats. Wat is de reden dat 

deze nog niet zijn geplaatst? 
6. Bestaat er de intentie om de vergunning voor de zeecontainers nogmaals te verlengen, indien de 

plannen voor Wijngoed Sint Martinus/Langeberg niet voor het aflopen van de tijdelijke vergunning 
in de raad zijn gepresenteerd? 

7. Is er in de Gemeente Voerendaal een spuitcirkelbeleid? Zo nee, waarom is deze er niet? Bestaat er 
een mogelijkheid om een dusdanig beleid op te stellen en in werking te laten treden? Zo ja, wat is 
hiervoor nodig? Hoe snel kan dit worden gerealiseerd? 

8. Zijn er documenten beschikbaar van het bodemonderzoek van Siersema van de NVWA van het 
perceel van Wijngoed Sint Martinus/Langeberg? Kunnen deze beschikbaar worden gesteld aan de 
raadsleden?

Schriftelijke vraag inzake pop up restaurant/ Wijnrestaurant op het land. 

9. Er gaan geruchten in het gehucht Fromberg dat er plannen zijn om de pop-up tent zoals deze heeft 
gestaan bij Wijnrestaurant op het land, jaarlijks te laten terugkomen. Kan er worden aangegeven 
(en beargumenteerd waarom wel-of niet), of deze geruchten juist zijn? 

Graag zien we op korte termijn, indien mogelijk voor 25 mei a.s., een reactie van het college tegemoet!

Met vriendelijke groeten,

Fractie Democraten Voerendaal Fractie CDA Fractie PvdA


